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Wygrana z Parmą przyniosła kolejną satysfakcję kibicom. W zeszłym

sezonie powodów do radości było mało, tym razem zespół funduje kibicom

same pozytywy. Oto, co miał do powiedzenia po meczu Francesco Totti.

 

Totti dla Sky Sport

Co oznacza te zwycięstwo? Chcieliście wygrać za wszelką cenę...

- To był ważny wieczór, minęło wiele czasu odkąd wygraliśmy pierwsze trzy mecze.

Z tą mentalnością i duchem możemy powiedzieć swoje, jednak stąpamy twardo po

ziemi.

 

Kolejny gol w Parmie, otwarte konto z zespołem Ducali?

- To zespół, który przynosi mi szczęście, jednak liga jest złożona z wielu innych

drużyn i mam nadzieję strzelać gole również przeciwko pozostałym, mam nadzieję,

że zespół będzie wygrywał.

 

To najlepszy sposób, aby podejść do derbów?

- Tak, to dobry lek, podchodzimy z właściwym duchem, derby są innym meczem,

trudnym, jeśli zmierzymy się z nim jak potrafimy, stanie się pięknym spotkaniem.

Przed meczem Baldissoni potwierdził odnowienie umowy, jesteśmy przy

detalach?

- Zawsze chciałem zakładać jedną koszulkę, nie określam wieku, to barwy, którym

kibicuję, które zawsze kochałem. Zawsze szanowałem tę koszulkę w najlepszy ze

sposobów i będę to robił do końca.

 

 Totti dla Mediaset

Roma na czele tabeli.

- Trzy wygrane w trzech meczach nie zdarzyły się od dawna, możemy osiągnąć

                               1 / 3



Totti: Kontrakt? Pozostały szczegóły

News - ASRoma.pl

wiele satysfakcji, grając w ten sposób.

 

Roma wydaje się przekonana do swojej wartości.

- Tak, mamy kolektyw, który może robić różnice, jesteśmy zjednoczeni. Możemy

odwrócić losy meczu w każdym momencie.

 

To najlepszy moment na podpisanie kontaktu, który jest formalnością.

- Jesteśmy przy drobnych szczegółach, czekamy na prezydenta.

 

Jak przeżywacie nadejście meczu derbowego?

- Dla całego miasta jest to mecz inny od wszystkich, normalne, że przeżywa się go z

większymi chęciami, pokazując się z dobrej strony. 26 maja jest zamkniętym

rozdziałem, myślimy o teraźniejszości.

Totti dla Roma Channel

Jak poszło?

- Było łatwiej niż się spodziewaliśmy, Parma jest moją ulubioną ofiarą, zespołem,

przeciwko któremu zdobyłem najwięcej goli ze wszystkich, wydawało się łatwo,

jednak boisko to inna sprawa.

 

Różnica między tym i poprzednim sezonem?

- Roma jest zjednoczona, chce zadziwiać. Można czuć, że jesteśmy w stanie zdobyć

bramkę w każdym momencie. Jesteśmy zjednoczoną grupą, która może zostawić za

sobą wspomnienia z przeszłości.

Najlepsza cecha Garcii?

- Wiedza, bycie wiernym na boisku i zdeterminowanym na treningach. Jest
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profesjonalistą, mamy maksymalny respekt do trenera i człowieka.
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